
Zápis ze zasedání OSADNÍHO VÝBORU PETROVICE

18.7. 2023 od 19:00 v budově OV Petrovice

Účast: Ladislav Peterka, Monika Majerová, Jaroslav Krejči, Jana Jančurová,
Zdenek Folejtar,
Host: Markéta Meduna Kočková

1. Předseda informoval o své nepřítomnosti ve dnech 19.7. — 27.7.2023 a domluvil s
ostatními členy jeho zástup v těchto dnech.

2. Seznámení s provozními věcmi a to :
- O domluvené schůzce s p. místostarostou Machkem a p. Novákem ohledně stezky lcesty
spojujÍcÍ Petrovický kopec a vrchní část obce. (proběhla 19.7.)
- O proběhlé realizaci zpevněného kontejnerového stání. (u č.p 73)
- O realizaci nátěru zábradlí u čekárny. (provedl OV Petrovice)
- O plánované opravě asfaltových cest inframetodou
- O odstraněni starého rozhlasového zařízeni

3. Pan j.Krejči seznámil členy s připravovanou akcí - POSVĚCENÍ KAPLIČKY
SV.ANTONÍNA panem kardinálem D.Dukou. OV si po dohodě rozdělil úkoly. Dále byla p.
M.M.kočková oslovena k malbě obrazu, kterým bude obdarován pan kardinál D.Duka.
Celá akce proběhne 26.7.2023 za účasti vedeni města.

4. Pan Z.Folejtar vznesl připomínku na neprůchodný propustek v Petrovickém kopci.
Předseda osloví KSÚSV. (viz. příloha)

5. Na podnět pana j.Krejčího (viz. příloha) OV projednal možnost přemístěni lampy
veřejného osvětlení (dále VO). Dle pana Krejčího lampa VO překáží průjezdu techniky
(lesní l zemědělské). OV doporučuje se tímto zabývat, případně lampu přesunout na
vhodnější místo.

6. Dále pan j.Krejči informoval o problematice odvodu děšťových vod mimo vodoteč v
místě p.č 498/34. Majitel níže postavených rybníků (p.Maršík) dle slov pana Krejčího svádí
dešťovou vodu mimo vodoteč a tím vzniká panu Krejčímu škoda na jeho pozemcích
(splach ornice atd..). Dále upozornil, že v tomto případě bude docházet ke splachům do
nově opraveného rybníku Kamšovák. Pan Krejči uvedl, že zvažuje podání podnětu k
vodoprávnímu řízeni.

Zapsal : Ladislav Peterka

Ověřil : Ing. Monika Majerová


